
 

HSBC Visa Credit Card Promotion – Special Offers at Offering Merchants 

滙豐Visa 信用卡尊享 – 精選商户購物禮遇 

Promotion Period 推廣期: 2025.1.16 - 2025.4.30 

   

 

Spend with your HSBC Visa Credit Card at Offering Merchants at Kai Tak Mall to 

enjoy below special offers during promotion period: 

推廣期間，憑滙豐Visa信用卡於啟德零售館精選商户簽賬，即享以下精選禮遇： 
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Top One Takoyaki x 

TEA BASARA 

真章魚無雙 x TEA 

BASARA 

A-001, Kai Tak Arena 
 

• Enjoy 10% off upon any spending 

任何消費享 9 折優惠 

 
Terms and Conditions 條款及細則 

• This offer cannot be used in conjunction with any other promotions/ offers 

/coupons. 

• 此優惠不可與其他優惠、折扣、優惠券及現金券同時使用。 

 

 

 
 

Otters In A Pot 

倆仨杯 

 
A-004A, Kai Tak Arena 

 

• Enjoy 20% off for a drink upon any spending of a main dish. 

購買任何主食並加購飲品，飲品可享有 8 折優惠。 

 
Terms and Conditions 條款及細則 

• This promotion cannot be used in conjunction with other promotions, discounts, or 

offers.   

• This promotion is only applicable to regular-priced beverages. It does not apply to 

lunch set meals.   

• This promotion is only valid at the Kai Tak Arena store.   

• In case of any disputes, Otters In A Pot reserves the right of final decision. 

• 此優惠不可與其他推廣、折扣或優惠同時使用。 

• 此優惠只適用於正價飲品。優惠不適用於午市套餐。 

• 此優惠只適用於啟德體藝館分店。 

• 如有任何爭議，倆仨杯保留最終決定權。 
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Bee Cheng Hiang 

美珍香 

 
M1-006, Level G, Mall 1 

• Enjoy 5% off upon purchase of HK$150 on regular-priced 

products. 

• Enjoy 10% off upon purchase of HK$350 on regular-priced 

products. 

• Enjoy 15% off upon purchase of HK$600 on regular-priced 

products. 

購買任何產品(正價)滿港幣 150 元享有 95 折優惠 

購買任何產品(正價)滿港幣 350 元享有 9 折優惠 

購買任何產品(正價)滿港幣 600 元享有 85 折優惠 

 
Terms and Conditions 條款及細則 

• This offer cannot be used in conjunction with any other promotions/ offers 

/coupons. 

• This offer is not applicable to the purchase of gift coupon. 

• This offer is not applicable to the purchase of any seasonal/ festive products. 

• Any disputes, Bee Cheng Hiang (Hong Kong) Limited reserves the right of final 

decision. 

• 此優惠不可與其他優惠、折扣、優惠券及現金券同時使用。 

• 此優惠不適用於購買禮券。 

• 此優惠不適用於購買任何季節性或節日產品。 

• 如有任何爭議，美珍香(香港) 有限公司保留最終使用決定權。 
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In-mart 
M1-103, Level 1, Mall 1 

 

• Enjoy 5% off upon purchase of HK$300 or above on 

Indonesian Cakes & Honeycomb Cake items. 

購買印尼蛋糕及黃金糕滿港幣 300 元可享 95 折優惠 

 
Terms and Conditions 條款及細則 

• The offer cannot be used in conjunction with other promotion offers, discount and 

cash coupons. 

• The offer is non-exchangeable for cash or other products. 

• Only one offer per bill. 

• In case of any dispute, In-Mart reserves the right of final decision on all related 

matters. 

• 優惠不可與其他優惠、折扣及現金券同時使用。 

• 優惠不可兌換現金或其他產品。 

• 此優惠將只可享用優惠一次。 

• 如有任何爭議，In-Mart 將保留最終決定權。 

 

  

 
Twins Liangpi X 

Kabushikigaisha Limited 
兩姊妹涼皮 X 株式会社

有限公司  
 

M1-206, Level 2, Mall 1 
 

• Enjoy HK$10 discount on Snacks upon purchase of any Signature Noodles. 

        惠顧任何招牌皮麵，即享前菜及小食港幣 10 元折扣優惠。  

  
Terms and Conditions 條款及細則 

• This offer can be used in conjunction with cash coupon and shopping coupon of 

HSBC Visa Credit Card Rewards 2025. However, it cannot be used in conjunction 

with other promotional offers.  

• 此優惠可與滙豐 Visa 信用卡獎賞 2025 所獲得的現金券及購物優惠券同時使用，但不可與其

他優惠、折扣及現金券同時使用。 

 

 
Shabu Days 
好鍋日子 

 
M1-206, Level 2, Mall 1 

 

•  Enjoy a free drink (Retail Price HK$12) upon purchase of any hot pot set.  

惠顧任何火鍋套餐，免費贈送飲品一罐 (價值港幣 12 元) 。 

 
Terms and Conditions 條款及細則 

• This offer can be used in conjunction with cash coupon and shopping coupon of 

HSBC Visa Credit Card Rewards 2025. However, it cannot be used in conjunction 

with other promotional offers.  

• 此優惠可與滙豐 Visa 信用卡獎賞 2025 所獲得的現金券及購物優惠券同時使用，但不可與其

他優惠、折扣及現金券同時使用。 
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GoNuts 
M2-016, Level G, Mall 2 

• Enjoy a 10% off upon dinnertime dine-in consumption of 

HK$600 or above. 

晚市堂食消費滿港幣 600 元可享 9 折優惠。 

 
Terms and Conditions 條款及細則 

• Dine-in consumption only. 10% service charge applies based on original price. 

• The offer is only applicable for Dinner session (6:00pm onwards). 

• Only one offer per table per bill, splitting or combining bills is not allowed. 

• The offer cannot be used in conjunction with other promotion offers, discount and 

cash coupons. 

• The offer is non-exchangeable for cash or other products. 

• In case of any dispute, GoNuts reserves the right of final decision on all related 

matters. 

• 只限堂食惠顧。另設加一服務費，以原價計算。 

• 優惠只適用於晚市 (下午六時起) 。 

• 每檯每次只可享用優惠一次，恕不接受分單或合併賬單。 

• 優惠不可與其他優惠、折扣及現金券同時使用。 

• 優惠不可兌換現金或其他產品。 

• 如有任何爭議，GoNuts 將保留最終決定權。 
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N Plus Burger 
M2-102, Level 1, Mall 2 

• Enjoy 12% off for shopping any combo sets (available for 

shop-in-store for dine-in or self-pickup). 

購買套餐食品（限店內消費堂食或外賣自取）可享 88 折優惠。 

 
Terms and Conditions 條款及細則 

• The offer cannot be used in conjunction with other promotional offers. 

• The offer is non-exchangeable for cash or other products. 

• Please present the designated Visa credit card before making payments. If the 

invoice has been issued, please use it for your next purchase. 

• This coupon is not applicable to delivery and takeaway platform services. 

• In case of any disputes, HK N PLUS Burger Co. Ltd.’s decision will be final and 

conclusive. 
• 此優惠不可與其他優惠同時使用。 

• 此優惠不可兌換現金或其他產品。 

• 請於結賬前出示指定 Visa 信用卡，如發票已開立，請於下次消費使用。 

• 此優惠券不適用於外送及外賣平台服務。 

• 如有任何爭議，N PLUS Burger Co. Ltd. 保留最終決定權。 

 
 

 
 

FIRST GLANCE 
初緣 

 

M2-107A, Level 1, Mall 2 

 
 

• Enjoy selected drip bags (Worth HK$50 or above) for free 

upon spending HK$350 or above 

惠顧滿港幣 350 元可免費獲贈初緣掛耳包(價值港幣 50 元或以上) 

 
Terms and Conditions 條款及細則 

• This offer cannot be used in conjunction with other promotional offers. This offer can 

only be used at Kai Tak Mall Branch. First Glance Company Limited reserves the 

right of final decision on all matters of disputes. 
• 此優惠不可與其他優惠一併使用。此優惠只適用於啟德零售館店。如有任何爭議，初緣有限

公司保留最終決定權。 

 

 
 

Greyhound Café 
M2-112, Level 1, Mall 2 

 

• Enjoy 5% off on a la carte menu. 

單點菜單可享 95 折優惠。 

 
Terms and Conditions 條款及細則 

• The offer is only applicable to A-la-carte Menu. Except special menus, seasonal 

menus, set menus, private functions, tailor-made menus or other Promotion Menus. 

• The offer cannot be used in conjunction with other offers and/or promotions. 

• The offer is applicable to both dine-in and takeaway orders. 

• All prices are in HKD and dine in service are subject to 10% service charge of 

original price.  

• 此優惠只適用於單點菜單。特別菜單、季節菜單、套餐、私人宴會、私人訂造菜單或其他推

廣菜單除外。 

• 此優惠不可與其他優惠及/或促銷活動同時使用。 

• 此優惠適用於堂食及外賣訂單。 

• 所有價格均以港幣計算，堂食服務須收取原價的 10% 服務費。 
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Bloom by  

Wang Jia Sha 
王家沙 花樣年華  

 
M2-201, Level 2, Mall 2 

• Enjoy 5% off on a la carte menu. 

單點菜單可享 95 折優惠。 

 
Terms and Conditions 條款及細則 

• The offer is only applicable to A-la-carte Menu. Except special menus, seasonal 

menus, set menus, private functions, tailor-made menus or other Promotion Menus. 

• The offer cannot be used in conjunction with other offers and/or promotions. 

• The offer is applicable to both dine-in and takeaway orders. 

• All prices are in HKD and dine in service are subject to 10% service charge of 

original price.  

• 此優惠只適用於單點菜單。特別菜單、季節菜單、套餐、私人宴會、私人訂造菜單或其他推

廣菜單除外。 

• 此優惠不可與其他優惠及/或促銷活動同時使用。 

• 此優惠適用於堂食及外賣訂單。 

• 所有價格均以港幣計算，堂食服務須收取原價的 10% 服務費。 

 
 

 

 
Jiro Ramen 
次郎拉麵 

M2-201, Level 2, Mall 2 

• Enjoy 5% off on a la carte menu 

單點菜單可享 95 折優惠。 

 
Terms and Conditions 條款及細則 

• The offer is only applicable to A-la-carte Menu. Except special menus, seasonal 

menus, set menus, private functions, tailor-made menus or other Promotion Menus. 

• The offer cannot be used in conjunction with other offers and/or promotions. 

• The offer is applicable to both dine-in and takeaway orders. 

• All prices are in HKD and dine in service are subject to 10% service charge of 

original price.  

• 此優惠只適用於單點菜單。特別菜單、季節菜單、套餐、私人宴會、私人訂造菜單或其他推

廣菜單除外。 

• 此優惠不可與其他優惠及/或促銷活動同時使用。 

• 此優惠適用於堂食及外賣訂單。 

• 所有價格均以港幣計算，堂食服務須收取原價的 10% 服務費。 

•  
 

 
Sharetea 

歇腳亭 

M2-LA209, Level 2, Mall 2 

 
 

• Enjoy 50% discount on the second cup/bowl of the same 

item. 

任何消費享同款第二杯/碗半價優惠。 

 
Terms and Conditions 條款及細則 

• Any disputes, Sharetea reserves the right of final decision. 

• Sharetea 會保留最終決定權。 

 

  

 
Gyu-Kaku J 
牛角 J 

 
M2-301, Level 3, Mall 2 

 

• Enjoy a free upgrade to Gyu-Kaku Rice (Retail Price HK$8) upon purchase 

of 150g or above yakiniku set. 

惠顧 150g 或以上燒肉定食，可免費升級牛角飯 (價值港幣 8 元)。 

  
Terms and Conditions 條款及細則 

• This offer can be used in conjunction with cash coupon and shopping coupon of 

HSBC Visa Credit Card Rewards 2025. However, it cannot be used in conjunction 

with other promotional offers.  

• 此優惠可與滙豐 Visa 信用卡獎賞 2025 所獲得的現金券及購物優惠券同時使用，但不可與其

他優惠、折扣及現金券同時使用。 

COMING SOON 即將登場 

 

COMING SOON 即將登場 
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Ming Garden 

名苑酒家 

 
M2-310, Level 3, Mall 2 

 

• Enjoy a 10% off upon dinnertime dine-in consumption of main menu. 

晚市堂食主菜單可享 9 折優惠。 

 
Terms and Conditions 條款及細則 

• Dine-in consumption only. 10% service charge applies based on original price. 

• The offer is only applicable for Dinner session (6:00pm onwards). 

• Only one offer per table per bill, splitting or combining bills is not allowed. 

• The offer cannot be used in conjunction with other promotion offers, discount and 

cash coupons. 

• The offer is non-exchangeable for cash or other products. 

• In case of any dispute, Ming Garden Restaurant reserves the right of final decision 

on all related matters. 

• 只限堂食惠顧。另設加一服務費，以原價計算。 

• 優惠只適用於晚市 (下午六時起) 。 

• 每檯每次只可享用優惠一次，恕不接受分單或合併賬單。 

• 優惠不可與其他優惠、折扣及現金券同時使用。 

• 優惠不可兌換現金或其他產品。 

• 如有任何爭議，名苑酒家將保留最終決定權。 

 
 

 

 
Min Tong 

麵堂 

 
M2-317, Level 3, Mall 2 

 

• Enjoy 10% off upon spending of HK$100 or above. 

消費滿港幣 100 元， 可享 9 折優惠。 

 
Terms and Conditions 條款及細則 

• The offer cannot be used in conjunction with other promotional offers. 

• Any disputes, Min Tong reserves the right of final decision. 

• 此優惠不可與其他優惠同時使用。 

• 麵堂會保留最終決定權。 

 

 

 

  

COMING SOON 即將登場 
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Natures Village 

樂健坊 

 
M1-203, Level 2, Mall 1 

 
 

• Enjoy 50% off on Tri-go Micronized Creatine Powder 300g (30 

serv) (Retail price HK$280) upon purchase of any 5lbs / 2lbs 

protein products. 

購買任何 5 磅/2 磅蛋白產品，即可以半價換購 Tri-go 微粉肌酸粉 300 

克 (30 份) 1 樽 (零售價港幣 280 元)。 

 
Terms and Conditions 條款及細則 

• Offer valid while stocks last.  

• In case of any dispute, Natures Village reserved all rights to final decision.  

• 優惠有限，售完即止。 

• 如有任何爭議，Natures Village 保留最終決定權。 
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Skechers 
M2-009, Level G, Mall 2 

 
 

• Enjoy 10% off on regular-priced footwear items. 

正價鞋履產品享 9 折優惠。 

 
Terms and Conditions 條款及細則 

• This offer cannot be used in conjunction with any other offers. 

• 此優惠不可與其他優惠同時使用。 

 

 

 

 
 

National Geographic 
M2-012, Level G, Mall 2 

 
 

• Enjoy 5% off on regular-priced items. 

正價貨品享 95 折優惠。 

 
Terms and Conditions 條款及細則 

• Exclude selected items. 

• The Nature APAC Limited reserved the final discretion in the event of dispute. 

• 只適用於指定產品。 

• The Nature APAC Limited 有權保留最終決定權。 

 

 

 

FANTOWN 
聚星商店 

 
M2-015, Level G, Mall 2 

• Spend HK$199 to get a set of designated team postcards. 

• Spend HK$499 to get a designated team canvas bag. 

• Spend HK$999 to get a designated team coffee cup. 

單次消費滿港幣 199 元贈送指定明信片一套。 

單次消費滿港幣 499 元贈送指定帆布袋一個。 

單次消費滿港幣 999 元贈送指定咖啡杯一個。 

 
Terms and Conditions 條款及細則 

• These offers are only available at FANTOWN Kai Tak Mall branch store. 

• The amount per consumption is the net amount paid by the customer. 

• This offer can be used in conjunction with other discounts and gift activities in 

FANTOWN Kai Tak Mall branch store. 

• 以上優惠僅適用於 FANTOWN 啟德零售館分店。 

• 單次消費金額爲客戶實際支付金額。 

• 此優惠可與店內其他商品折扣及贈品活動同享。 

 

  

COMING SOON 即將登場 
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OOFOS 

 
M2-209, Level 2, Mall 2 

• Enjoy 10% off for OOahh Sport Flex collection and OOlala 

collection. 

購買 OOahh Sport Flex 系列及 OOlala 系列商品可享 9 折優惠。 

 
Terms and Conditions 條款及細則 

• The Offer is only applicable to OOahh Sport Flex collection (SKU: start with 1550) and 

OOlala collection (SKU: start with 1400). 

• The offer is applicable for OOFOS Kai Tak Mall branch store only. 

• No exchange or refund are accepted. 

• Supply while stocks last. 

• Earthmover Limited reserves all the rights on final decision in case of disputes. 

• 優惠只適用於 OOahh Sport Flex 系列（SKU：以 1550 開頭）及 OOlala 系列（SKU：以

1400 開頭）之商品。 

• 此優惠只適用於 OOFOS 啟德零售館店。 

• 所有貨品，恕不退換。 

• 數量有限，售完即止。 

• 如有任何爭議，Earthmover  Limited 保留一切最終決定權。 

 
 

 

Happy Walking 
步‧足‧履 

 
M2-215, Level 2, Mall 2 

• Enjoy HK$100 off for QUADRASTEP Inoles (Type A - F). 

• Enjoy 20% off for Ezped children shoes/ BIOSKIN lateral patella 

pull Qbrace (Original price HK$438 - HK$830). 

• Enjoy HK$50 off for purchase of HK$300 or above. 

購買 QuadraSTEP「確健步」矯姿鞋墊（Type A – F），每對享港幣

100 元折扣優惠。 

購買 Ezped 兒童功能鞋或 Bio-Skin 外側牽拉髕骨護膝(原價港幣 438

元- 港幣 830 元) 享 8 折優惠。 

購買正價貨品滿港幣 300 元或以上可享港幣 50 元折扣優惠。 

 
Terms and Conditions 條款及細則 

• This offer cannot be used in conjunction with other promotional offer or privileged 

offer and cannot be used for custom made products.  

• This offer only applies for regular-priced items (Not applicable to fixed price items or 

special price items). 

• Happy Walking reserves the rights to make the final decision in the event of any 

dispute. 

• 優惠不可與其他優惠一同使用及不適用於訂製産品。 

• 此優惠只適用於正價貨品 (公價或特價貨品除外)。 

• 如有任何爭議，Happy Walking 步足履將保留最終決定權。 

 
 

 
 

PUMA 

 

M2-008, Level G, Mall 2 

 

 

• Enjoy 15% off for all selected regular-priced items. 

購買指定正價產品，可享 85 折優惠。 

 
Terms and Conditions 條款及細則 

• This offer is not applicable to selected items. 

• This offer cannot be used in conjunction with any other promotional offers. 

• 此優惠不適用於指定產品。 

• 此優惠不能與其他推廣優惠同時使用。 

 

 

  



 

HSBC Visa Credit Card Promotion – Special Offers at Offering Merchants 

滙豐Visa 信用卡尊享 – 精選商户購物禮遇 

Promotion Period 推廣期: 2025.1.16 - 2025.4.30 

   

 

Fashion & Accessories 

時裝及配飾 

K
a

i 
T

a
k

 M
a

ll
 1

 

啟
德
零
售
館

1
 

 

 

 

 
 

6IXTY8IGHT 

 
M1-104, Level 1, Mall 1 

 
 

• Enjoy 10% off upon purchase of HK$268 or more on regular-

priced items. 

購買正價貨品滿港幣 268 元即享 9 折優惠。 

 
Terms and Conditions 條款及細則 

• Offer cannot be used in conjunction with combo set items, other discounts, 

promotional offers or coupons. 

• 優惠不可與組合價貨品、其他折扣、推廣優惠或優惠券同時使用。 
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Crocs 

 
M2-006, Level G, Mall 2 

 

• Enjoy HK$30 off upon purchase of HK$500 or above. 
消費滿港幣 500 元，即可享港幣 30 元折扣優惠。 

 
Terms and Conditions 條款及細則 

• This offer is not applicable to fixed-price items. 

• This offer cannot be used in conjunction with other promotional offers. 

• Offers cannot be used in conjunction with other promotional offers, discounts or 

coupons. 

• This offer is applicable to the Kai Tak Mall shop only. 

• 此優惠不適用於任何公價貨品。 

• 此優惠不可與其他優惠同時使用。 

• 優惠不可轉讓、退款、兌換現金或其他產品及服務。 

• 此優惠只適用於啟德零售館分店。 

 
 

 
 

DV Meteor 

 
M2-116, Level 1, Mall 2 

 
 

• Enjoy a white orchid essence oil for free upon any purchase. 
購買任何貨品，即送白蘭花香薰精油 1 支。 

 
Terms and Conditions 條款及細則 

• First-come, first-served, supply while stocks last. 

• DV Meteor reserves the rights to make the final decision in the event of any dispute. 

• 先到先得，送完即止。 

• 如有任何爭議, DV Meteor 將保留最終決定權。 

 

 

 
 

BANANANAXX 

 
M2-117, Level 1, Mall 2 

• Offer 1: Spend HK$800 or more after discount can get a pack of 

red packets. (Valid in Jan-Feb 2025) 

• Offer 2: Spend HK$2,000 or more after discounts can get a free 

Traveling Bear Long Umbrella (Price HK$148). (Valid in Mar-Apr 

2025) 

優惠 1：折後消費滿港幣 800 元送利是封 1 包。（只適用於 2025 年 1

月至 2 月） 

優惠 2：折後消費滿港幣 2,000 元送旅行小熊長雨傘 1 把（價值港幣

148 元）。（只適用於 2025 年 3 月至 4 月） 

 
Terms and Conditions 條款及細則 

• Offer 1：Each purchase is limited to get maximum of two packs of red packets. 

• Offer 2：Each purchase is limited to get maximum of one long umbrella. 

• This promotion is on first-come-first-served basis, available while stock lasts. 

• Banananaxx reserves the right of final decision in case of any disputes. 

• 優惠 1：每筆消費最多只限領取兩包。 

• 優惠 2：每筆消費最多只限領取一把。 

• 數量有限，送完即止。 

• 如有任何爭議，Banananaxx 保留最終決定權。 
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FM+ 
 

M2-222, Level 2, Mall 2 
 

 

 

• Enjoy HK$100 off upon purchase of HK$1,000 

• Enjoy HK$200 off upon purchase of HK$1,500 

• Enjoy HK$250 off upon purchase of HK$2,000 
購買男女服飾滿港幣 1,000 元即享港幣 100 元折扣優惠。 

購買男女服飾滿港幣 1,500 元即享港幣 200 元折扣優惠。 

購買男女服飾滿港幣 2,000 元即享港幣 250 元折扣優惠。 

 
Terms and Conditions 條款及細則 

• The offer is applicable to regular items, cannot be used in conjunction with other promotion offers. 

• In case of disputes, FM+ Concepts reserves the right of final decision. 

• 適用於正價貨品，不可與其他優惠同時使用。 

• 如有任何爭議，FM+ Concepts 保留最終決定權。 

 
 

 

 

 
 

Baleno 

 
M2-304, Level 3, Mall 2 

 

• Enjoy selected Baleno Thermal Collections buy 6 get 1 free with extra 20% 
off 
指定 Baleno 保暖內衣系列買 6 送 1，再享額外 8 折優惠。 

 

Terms and Conditions 條款及細則 

• The offer is only applicable to the Baleno shop at Kai Tak Mall. 

• The offer is only applicable to the “THERMAL EXTRA Collection” and “SUPERIOR 

THERMAL Collection”. 

• The offer cannot be redeemed for cash and is not allowed to use in conjunction with 

any other specific discount programs. 

• Effective Date:16/1/2025 - 28/2/2025 

• 此優惠只適用於 Baleno 啟德零售館店。 

• 此優惠只適用於“超暖系列”及“極致保暖系列”之保暖內衣。 

• 此優惠不可兌換作現金和不能與其他指定優惠活動同時使用。 

• 有效期:16/1/2025 - 28/2/2025 

 

 

Lifestyle 

生活品味 
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SnapLife 

 
M2-LA105, Level 1, Mall 2 

• Enjoy 5% off upon spending of HK$800 on regular-priced items. 

購買正價產品滿港幣 800 元即享 95 折優惠。 

 
Terms and Conditions 條款及細則 

• The offer is only applicable to a single transaction with net spending of HK$800 or 

above on regular-priced item(s).  

• The offer is only applicable to SnapLife physical store at Kai Tak Mall. 

• The offer is not applicable to fixed price items and discounted items.  

• The offer cannot be used to purchase any gift card or shopping coupon.  

• No exchange or refund for the items purchased using this offer. 

• The offer cannot be redeemed for cash and products or used in conjunction with other 

promotions and discounts.  

• SnapLife has the right to interpret these terms and conditions. In case of any disputes, 

the decision of SnapLife shall be final and binding on parties concerned. 

• 優惠只適用於購買正價產品淨額滿港幣 800 元的單一消費。 

• 優惠只適用於香港 SnapLife 啟德零售館實體店。 

• 優惠不適用於購買公價及特價產品。 

• 優惠不適用於購買任何禮品卡或購物券。 

• 使用此優惠購買的商品不可換貨或退款。 

• 優惠不能兌換現金或其他產品，亦不可與其他推廣優惠或折扣同時使用。 

• 本條款及細則的解釋權歸 SnapLife。如有任何爭議，以 SnapLife 對相關方作出的最終決定為

準。 
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Playful Store 

 
M2-114, Level 1, Mall 2 

 

• Enjoy a B.Duck Lucky Blink Box for free upon Net Purchase of 

HK$1,000 (Limited 100 pcs). 

消費滿淨價港幣 1,000 元可獲 B.DUCK 開運盲盒公仔 1 個（限量 100

盒）。 

 
Terms and Conditions 條款及細則 

• Promotion while stock lasts. 

• 數量有限，送完即止。 

 
 

 
A4ArtHouse 

 

 M2-110 & M2-110S,  

Level 1, Mall 2 
 

• Enjoy 10% off for all regular-priced items. 

購買任何正價產品可獲單件 9 折優惠。 

 
Terms and Conditions 條款與細則 

• Not applicable to fixed-price items. 

• 公價貨品除外。 

 

 

Personal Care & Beauty 

美容及個人護理 
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Sa Sa  
莎莎 

 
M1-105, Level 1, Mall 1 

• Get 1 pc of Suisse Programme BIO-CELLULAR OXY WATER for 

free upon a single net spending of HK$380 or above on any 

Suisse Programme items. 

• Get 1 pc of La Estephe LARIX EUROPAEA WOOD REPAIRING 

MASK (full size) for free upon a single net spending of HK$888 or 

above on La Estephe AGE PROFECT BI-PHASE OIL. 

購買 Suisse Programme 全系列滿港幣 380 元，送活氧細胞美肌水 1

件。 

購買 La Estephe 黑蜂禦齡金萃精華油滿港幣 888 元， 送歐洲落葉松

沁潤修護面膜 1 盒。 

 
Terms and Conditions 條款及細則 

• These offers are only available until 28 February 2025. 

• These offers are only available at Sa Sa Kai Tak Mall branch store. 

• These offers cannot be used in conjunction with additional discounts on credit cards 

or discount coupons, other cash coupons or other promotional offers. 

• Only 1 pc of gift product will be given within one transaction.  

• The price payable by Customer for Products will be the price indicated upon 

confirmation of Order.  

• Each consumer can purchase the same product a maximum of 6 pcs only. Limited 

quantity on a first-come-first-served basis while stocks last.  

• Terms and conditions apply to these offers. In case of dispute, Sa Sa Cosmetics 

Company Limited reserve the right of final decision. 

• Hong Kong Sa Sa Customer Service line (852) 2505-5023 (within office hour). 

• 優惠期至 2025 年 2 月 28 日。 

• 以上優惠僅適用於莎莎啟德零售館分店。 

• 以上優惠不可與信用卡額外折扣或折扣優惠券、其它現金券或推廣優惠同時使用。 

• 禮物不可疊送。 

• 顧客應支付的產品以付款結賬時所顯示的價格為準。 

• 每款產品，每人最多只限買 6 件。所有貨品、數量有限，先到先得，售/購完即止。 

• 優惠受條款及細則約束，莎莎化粧品有限公司保留最終決定權。 

• 香港「莎莎」客戶服務熱線 (852) 2505-5023 (辦公時間内) 。 
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LaPalma 

 
M3-307, Level 3, Mall 3 

• Enjoy 10% off on hair treatment, hair coloring and perming. 

• Enjoy Free Scalp Experience: 3D scan follicle diagnostic + 

Mesotherapy nano corneum removal upon any purchase. 

到店髮質護理、染髮、電髮，即享 9 折優惠。 

到店消費即享免費 3D 毛囊素描診斷 + 納米水光角質移除頭皮體驗 1

次。 

 
Terms and Conditions 條款及細則 

• Each person can only enjoy the offer once during the promotion. 

• This offer cannot be used in conjunction with other promotional offers. 

• 活動期間每人僅限享受一次優惠。 

• 此優惠不與其他優惠同享。 
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Holos 新活方 

 
M2-216, Level 2, Mall 2 

• Enjoy 10% discount on regular-priced sports exercise and pain 

relief items. 

購買正價運動鍛鍊及止痛舒緩用品可享 9 折優惠。 

 
Terms and Conditions 條款及細則 

• The offer is only applicable to regular-priced items (excluding fixed-priced or special-

priced items). 

• The offer cannot be used in conjunction with other promotional codes, brand cash 

coupons or offers. 

• In case of any dispute, the decision of Holos shall be final and binding. 

• 此優惠只適用於正價貨品 (公價或特價貨品除外) 。 

• 此優惠不可與其他優惠代碼、品牌現金券或優惠同時使用。 

• 如有任何爭議，新活方擁有最終及具約束力之決定權。 

 

 

Home and Electronics 

家居及電子用品 
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EMMAS I DENTONS 
M2-416, Level 4, Mall 2 

• Enjoy extra 5% off on purchase of designated Australian 

mattress. 

購買指定澳洲製防敏床褥，可享額外 95 折優惠。 

 
Terms and Conditions 條款及細則 

• The offer cannot be used cumulatively with other promotion offer. 

• 此優惠不能與其他優惠同時使用。 

 

 

 
Simmons 
蓆夢思 

M2-417, Level 4, Mall 2 

 
 

• Enjoy a Simmons® Towel Set for free upon purchase of any 

mattress. 

購買任何床褥可額外獲贈蓆夢思® 毛巾套裝 1 份。 
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Supermarket & Groceries 

超級市場 
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DS Groceries 
大生超市 

 
M3-103, Level 1, Mall 3 

 

• Enjoy HK$10 off upon spending of HK$250 or above. 

購物滿港幣 250 元即可享港幣 10 元折扣優惠。 

 
Terms and Conditions 條款及細則 

• The prices of the products are based on suggested retail prices in retail shops. 

• Cardholders must express the use of the offer at the time of payment. 

• Offer is not transferrable or redeemable for cash, or used in conjunction with other 

offers, promotions, vouchers or privileges, unless otherwise stated. 

• 貨品價格以門市之建議零售價為準。 

• 參與者須於付款前說明享用有關優惠。 

• 優惠不可轉讓或兌換現金、或與其他優惠、推廣、禮券或禮遇一併使用，除特別註明外。 

 

 

Leisure & Entertainment 

娛樂 
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Top Bowl 

 
M1-301 & M1-302,  

Level 3, Mall 1 

• Enjoy a 5% discount on the entire bill when spending HK$350 or 

more on weekdays (Monday to Friday) / spending HK$650 or 

more on holidays (Saturday, Sunday, public holidays, and 

eves). 

於平日(星期一至五) 消費滿港幣 350 元或以上 / 假期 (星期六、日、

公眾假期及前夕) 消費滿港幣 650 元或以上，可享全單 95 折優惠。 

 
Terms and Conditions 條款及細則 

• The discount is valid for a single transaction and cannot be split across multiple visits. 

• This promotion cannot be used for group reservations (School/ Corporate booking) or 

competitions organized by Top Bowl. 

• The offer cannot be combined with other promotions, discounts, or vouchers. 

• In case of any dispute, Top Bowl Tenpin Bowling reserves the right to make the final 

decision. 

• 此優惠折扣僅適用於單筆交易，不可分開使用於多次消費。 

• 此優惠不適用於團體（學校/公司）預約/ 本球館舉辦之比賽消費。 

• 此優惠不可與其他促銷活動、折扣或優惠券同時使用。 

• 如有任何爭議，「Top Bowl」保留最終決定權。 
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Hot Toys 

M2-104 & M2-105,  

Level 1, Mall 2 

 
 

• Enjoy 5% off for regular items (Excluding exclusive or special 

edition). 

正價貨品享 95 折優惠（限定版及特別版貨品除外）。 

 
Terms and Conditions 條款及細則 

• Please inquire with the merchant for terms and conditions of the promotion.  

• Hot Toys Limited and Hot Toys Secret Base Limited reserve the rights to amend, 

change and suspend the terms and conditions. 

• 優惠條款及細則請向商戶查詢。 

• Hot Toys Limited 及 Hot Toys Secret Base Limited 保留一切條款及細則之修改及最終決定

權。 

 

COMING SOON 即將登場
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Academy & Services 

學院及服務 
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Checker Formula  
M2-213, Level 2, Mall 2 

 

• For every purchase of Micro Skate fitness skate, will get a FREE 

Micro Skate Basic Bag (Value at HK$150). 

單次購買 Micro Skate 滾軸溜冰鞋 1 對，即送 Micro Skate Basic 

Bag 鞋袋 1 個。(價值港幣 150 元). 

 

 


